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Datum antwoord :

Vragen:

Algemeen:
1. Landelijk perspectief: Is er, in vergelijking met de landelijke tendens (bijvoorbeeld 

woninginbraak), sprake van een versnelde daling, of is hier meer een gelijke daling 
of zelfs tragere daling te zien?

2. Handhaving: Is de huidige capaciteit van politie, maar vooral gemeentelijk toezicht en 
handhaving toereikend voor de uitvoering van het actieplan, alsmede de regulieren 
werkzaamheden?

3. Effectiviteit instrumenten: Is er bij het aangewende instrumentarium gekozen voor 
bewezen effectieve opties, dan wel opties die bewezen bijdragen aan andere 
beproefde instrumenten?

Jeugdcriminaliteit:
4. Onder bestuurlijke aanpak wordt gesproken over tijdelijke inzet cameratoezicht 

indien nodig, is de gemeentelijke ‘’meldkamer’’ voor cameratoezicht hierop 
toegerust? En in hoeverre zijn het cameratoezicht van gemeente en politie 
interoperabel?

5. De Top60 aanpak wordt meegenomen in het actieplan, echter, wordt deze aanpak 
media 2020 herzien. In hoeverre zijn hier uitkomsten te verwachten welke een 
beleidsverandering teweeg brengen casu quo noodzakelijk maken?

Woninginbraken:
6. Wanneer er weer een inbraakgolf plaatsvindt, komt het wel eens voor dat het bij de 

politie bekend is dat er weer een oude bekende in vrijheid is. In hoeverre zijn er, 
naast de zorgkant, mogelijkheden voor de aanpak van de zeer recidive dadergroep?

Drugscriminaliteit:
7. Er is een objectieve verschuiving richting drugscriminaliteit. Uiteraard is een 

zorgvuldige analyse noodzakelijk, voordat gedegen maatregelen genomen kunnen 
worden. Zijn er naar de analyse nog wel meer gerichte (repressieve) maatregelen te 
nemen tegen drugscriminaliteit? Zo ja, zijn hier voorbeelden van?

Radicalisering en Polarisatie:
8. Zijn er nog noviteiten (te voorzien) op het vlak van uitreizigers en terugkeerders?
9. In hoeverre dragen de gestelde indicatoren (trainingen, stadsdebat en 

netwerkbijeenkomsten) daadwerkelijk bij aan het tegengaan van radicalisering en 
polarisatie?

Tegengaan van ondermijning:
10. Het RIEC stelt een ondermijningsbeeld op, resultaten hiervan worden verwacht in het 

eerste kwartaal van 2020. Is hier al meer over bekend? En is het mogelijk de 
uitkomsten hiervan direct te vertalen naar het beleid omtrent het tegengaan van 
ondermijning?

Sociale overlast:
11. In hoeverre zijn de hulpverleningsinstanties in Gouda toegerust op het verlenen van 

hulp bij acute psychiatrische problematiek?

Antwoorden:
1. Landelijk gezien daalt het aantal woninginbraken sinds 2016 met ongeveer 10 

procent per jaar. In Gouda is het aantal inbraken de afgelopen jaren sneller gedaald. 



Aan de andere kant is het inbraakrisico in Gouda nog steeds groter dan in andere 
gemeenten. Gouda heeft een inbraakrisico van 8,3 inbraken per 1000 woningen. Het 
gemiddelde van alle gemeenten die vallen onder Politie Eenheid Den Haag is 4,8 per 
1000 woningen. 

2. Over de capaciteit van stadstoezicht zal voor de zomer een raadsmemo worden 
verstuurd. De politiecapaciteit staat -zoals bekend- onder druk. De politie heeft echter 
mede vormgegeven aan dit Actieplan en kan inzet plegen op de genoemde 
prioriteiten.

3. Er zijn ten opzicht van het Actieplan 2019 niet veel andere instrumenten toegevoegd. 
Zoals toegelicht bij het Actieplan 2019 wordt er soms ook vanwege een andere reden 
voor een instrument gekozen, bijv. de informatiewaarde voor bewoners 
(matrixborden).

4. De meldkamer kan een tijdelijke camera ook uitkijken, er zit enige ruimte in de 
capaciteit. Politie kan meekijken met de camera’s van de gemeente.

5. Hierover is de raad inmiddels geinformeerd via een raadsmemo van 11 maart jl
6. Er is een groep daders die na vrijlating vrijwel direct terugvalt in hun oude patroon en 

zich weer richt op het plegen van woninginbraken. Wanneer er geen voorwaarden – 
zoals contact met de Reclassering – zijn opgelegd en daders ook niet vrijwillig zorg of 
hulp wensen te ontvangen, dan wordt de focus gelegd op een repressieve aanpak 
van deze veelplegers. De politie houdt hen nauwlettend in de gaten. Wanneer 
mogelijk start de politie een onderzoek naar de nieuwe feiten met als doel een 
aanhouding en veroordeling. 

7. Er zijn mogelijkheden via de APV en bestuurlijke maatregelen. Na publicatie van het 
onderzoek (medio 2020) zal hier een gericht plan van aanpak op gemaakt worden en 
dit wordt met u gedeeld.

8. Nee, dit is niet bekend.
9. Het doel van trainingen is om professionals beter inzicht te geven in het proces van 

radicalisering, zodat zij onder meer vroegtijdiger signalen van radicalisering bij 
personen kunnen herkennen en melden. Het doel van de activiteiten (stadsdebatten 
en netwerkbijeenkomsten) is het stimuleren van dialoog en verbinding tussen Goudse 
inwoners met verschillende achtergronden. Dit alles naast gericht preventieve 
activiteiten die ook worden uitgevoerd door Oumnia Works en de GGD. 

10. Het ondermijningsbeeld is nog niet gepubliceerd. Wanneer dit bekend wordt zal er 
ook een plan van aanpak gemaakt worden.

11. De GGZ is hier op toegesneden, andere partijen hebben hier expertise op in huis of 
verwijzen door.


